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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen 
Dato:  9.11. 2015 Tidspunkt:  18:00 - 20:30 Sted: Personalerum 1. sal 

Møde indkaldt af:  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: AV 

Tidtager:  

Deltagere: Pernille Kofoed, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, Johni Christensen (Meldt 
afbud), Jørgen Feldthusen Lüthje, Tina Quaade Olsen, Una Bettina Arlet Andreasen 
(meldt afbud), suppleant Lasse Bay Jensen, elevrep: LH (til kl. 19:30), MP, AV, LT. 
 
 

 

• Emne:  Nyt fra elevrådet v. elevråd/AV(5 min.), information. 

Diskussion: Elevrådet fortæller fra deres elevrådsmøder 
- Ny fest til forår 
- Indsamlet forslag til NOVO-fonden: fx halvtag over banen. 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 AV  

   

   

 

 

• Emne:  Nyt fra SFO (V. JMI) 

Diskussion: Orientering om aktiviteter mv. i SFO 
- Hullerne i hegnet på det grønne område er lappet. 
- Det grønne område renoveres - man kan tydelig se, at det går fremad. 
- Børnemøde om WC-forhold: Det er der fokus på fremadrettet.  
- Hygiejnekursus på vej i SFO og resten af skolen. 

- Opstart af forældreråd i SFO i januar.  

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

 

 

3.Emne:  Evaluering af kostpolitik (v. LT) 

Oplæg Se bilag. Hvordan opleves kostpolitikken; skal der justeringer til mv. 

Drøftelse • Skolebestyrelsen ønsker at skolen hele tiden har fokus på kostpolitikken. 
• Den fungerer fint i SFO 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Vores kostpolitik er god nok - den skal udvikles og 

efterses, når der bliver behov. 
 

  

   

   

 

4.Emne:  Principper for skolerejse v. LT .  Debat og vedtagelse 

Diskussion: Bilag vedhæftet. 
9. klasse er godt i gang med at arbejde på en skolerejse til Berlin. PT har vi ikke 

noget princip. Et oplæg er vedhæftet, som d.d. er blevet godkendt i med-udvalget. 
Klassen er selv kommet for at snakke om, hvordan de kan tjene penge til turen. 
Ugen før vinterferien skal de afsted og der er indkaldt til møde - 1000 kr. pr. elev.  

Drøftelse: • Husk at give besked ud til forældrerådene om at der bliver en tur for 9. klasse, 
som de skal spare op til. 

•  
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Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Tilføjelse til pkt. 8 Der kan opkræves kostpenge til 

opholdet.Jvnf lovgivning. 

LT  

Princippet kan med ovennævnte ændring godkendes af 
SKB. 

  

Forældrerådene skal underrettes om princippet og at 
deres børn skal afsted på tur i 9.. 

  

 

 

5. Emne:  Anvendelse af mobiltelefon i skoletiden 

Diskussion: Oplæg udsendes senere. 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Obs på skabe, som kan låses af i indskoling og mellemtrin. AV/KSC  

BYOD princip skal justeres AV  

Princippets indledning skal justeres og efterfølgende med på skb 
møde 

AV  

   

Startdato 01.01.2016 -    

Vi orienterer på lærermødet den 17.11. og orienterer herefter 
forældre. 

  

 

 

6 Emne:  Ansøgning til fonde mv til de stores skolegård. 

Diskussion: Ansøgning er sendt, vi har søgt om ca 47.000 - svar kommer i januar. Vi har 
søgt til panna-bane, bordtennisborde m.m. Eleverne skal sætte banen op 
sammen med Kim - det er del af argumentet for, at det er os, som skal have 
pengene☺ 

Skolefesten har givet 13.000 i overskud til skolegården 

Konklusion(er): Vi får tilbagemelding i den første del af 2016 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

 

7. Emne:  Færdselssikkerhed v. Firhøjskolen 

Orientering Der er skrevet til vej og park ang. hastighedsbegrænsning på Kirkemosevej. Vi søger 
om at få gjort vejen mere sikker fx via bump, farttavler med begrænsning på 40km 
morgen og aften. Vi har også ønsket en nedsættelse af hastigheden til 50km indtil 

der kommer andre af de ønskede installationer op. 

Konklusion(er): Se ovenstående 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

 

 

8. Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Datoer 

• Økonomi   

• Orientering vedr. røgudvikling i børnehaveklassen   

• Orientering om trivselsundersøgelsen   

• Ungdomsskole-eftermiddage er rigtig hyggelige. Vi skal se, om vi også kan 
holde åben om torsdagen, så 8 klasserne også kan komme til. 

  

• IT, net, BYOD princippet m.m., kontrakter    



Dagsorden 

Side 3 af 3 

 

o BYOD fra og med 4. kl.  

o Tilpasninger i princippet: minus anbefaling af tablets 
o Telefoner er ikke en brugbar device. 

o Skolen får Ca. 15 nye pc'er før jul fra puljen der er afsat til budget 
2015 

o Kontrakter (BYOD - udlån af PC) er tilpasset 
o Netfilter kan vi ikke få med det samme: Skal gennem fagrådet. 
o Vi er skolen, som er bedst med på BYOD. 

Skolebestyrelsen ønsker at minimere fravær. "Det er bedst når vi alle er her" LT/PEKO 2016 

Punkter til næste møde: 
• Hvordan kan vi udvikle fortællingen om vores skole i en positiv retning? 
• Refleksion efter motionsdag:Er der andre motionsformer, så dem, som 

ikke er god til at løbe, kan få et diplom? 
• BYOD princippet 

  

Næste møde mandag d. 7. december 17 - 19.30   

 


